

REFERENCE : 295

APPARTEMENT/APARTMENT

Surface : 94 m²

Surface area : 94 sqm

Etage : 5ème

5th Floor

Location saisonnière et congrès

Vacation rentals and congresses

IMMEUBLE / BUILDING

Immeuble grand standing

High standing building



Cannes Croisette, face au Palais, magnifique appartement d'environ 94 m² entièrement neuf bénéficiant d'une terrasse d'environ 14 m², dans un immeuble neuf, composé d'un grand séjour, une cuisine ouverte entièrement équipée, 2 chambres en suite avec salle de bains et / ou douches et wc, un wc invités.

Possibilité d'affichage en supplément. Appartement pouvant communiquer avec la référence 365

Appartement situé dans le même immeuble que les références 364 ; 293 ; 294 ; 603 ; 506 ; 365 ; 296

Possibilité de jumelage avec un ou deux des appartements du même étage pour avoir 7 chambres au total.

Cannes Croisette, facing the Palais, magnificent apartment of approximately 94 m² entirely new benefiting from a terrace of approximately 14 m², in a new building, composed of a large living room, a fully equipped open kitchen, 2 en-suite bedrooms with bathroom and / or showers and toilets, a guest toilet.

Possibility of display in addition. Apartment that can communicate with reference 365

Apartment located in the same building as references 364; 293; 294; 603; 506; 365; 296

Possibility of twinning with one or two of the apartments on the same floor to have 7 bedrooms in total.

PRESTATIONS / SERVICES

Chambres / Bedrooms : 2

Lits doubles / Double beds : 2

Douches / Showers : 2

Bains / Baths : 1

WC / WC : 3

Terrasse / Terrace : 14 m²

Accès internet / Internet acces

Climatisation / Air conditioning

Vue mer / Sea view

Ascenseur / Lift

Salle de fitness / Fitness room

Spa / Spa







